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Abstract (en)
[origin: US4810979A] A junction circulator suitable for high power, high-frequency use has a microwave junction zone which is penetrated by a static
magnetic field. Disposed in the microwave junction zone is a ferromagnetic resonator composed of different dielectric media, at least one of which
has ferromagnetic characteristics. The interfaces between the various dielectric media form three-dimensional bodies which extend over the entire
height of the junction zone and which have cross sections that do not change in the direction of the static magnetic field. These interfaces may be
provided by parallel ferrite rods, or a ferrite body with parallel bores.

Abstract (de)
Bei einem für große Hochfrequenzleistungen geeigneter Verzweigungszirkulator der eine von einem statischen Magnetfeld durchsetzte
Wellenleiterverzweigungszone aufweist, in der ein ferromagnetischer Resonator angeordnet ist, welcher aus unterschiedlichen Dielektrika besteht,
von denen mindestens eines ferromagnetische Eigenschaften hat, bilden die Grenzflächen der verschiedenen Dielektrika Raumkörper (7, 27), die
sich über die gesamte Höhe der Verzweigungszone erstrekken und deren Querschnitte sich in Richtung des statischen Magnetfeldes nicht ändern
(Fig. 1).
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